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PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat în data de 26.05.2023, ora 14.00, la sediul Primariei comunei Stănileşti, judetul 

Vaslui, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei Stanilești convocată în baza 

dispoziţiei Nr. 182/25.05.2023 a primarului comunei Stănileşti. Din totalul de 15 consilieri locali, 

13 sunt prezenţi. Lipsesc domnii consilieri locali Crețu Dorin și Chirițoiu Andrei Florin.  

Secretarul general al comunei Stănileşti, pune la dispoziţia domnilor consilieri locali 

procesul verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local, din data de 12.05.2023. Cu 12 voturi 

„pentru”, nici un vot „împotriva”  şi o „abţinere” – domnul consilier local Zaharia Liviu, procesul 

verbal al şedinţei este aprobat.  

1. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Mă abțin pentru că nu am fost prezent la ședință.  

Domnul consilier local Chirițoiu Viorel, în calitate de președinte de ședință, propune un 

moment de reculegere în memoria domnului Ciobanu Ion, fost consilier local al Consiliului Local 

al comunei Stănilești. Ulterior, domnul președinte de ședință dă citire ordinii de zi a ședinței: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui, 

prin Consiliul Local al Comunei Stănilești, la constituirea teritoriului eligibil                                      

LEADER 2023-2027,  denumit “teritoriul  Moldo-Prut , judetul Vaslui 2023-2027”  ce va fi 

acoperit de parteneriatul cu denumirea  “GAL Moldo-Prut,  judetul Vaslui  2023-2027 “ în 

vederea pregatirii, depunerii si implementarii  Strategiei de Dezvoltare Locala  pentru 

perioada 2023-2027 prin  accesarea submasurilor 19.1 si a celorlalte submasuri specifice  din 

PNS 2023-2027 si POIDS 2023-2027 prin aplicarea mecanismului multi-fond, cu componentă 

FSE+.  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare pentru 

realizarea proiectului „Dotarea cu microbuze electrice a unităților școlare din mediul rural, 

județul Vaslui”.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate, documentaţiei                        

tehnico-economice si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii 

“ADUCȚIUNE APĂ ÎN LOCALITATEA CHERSĂCOSU ȘI ÎNFIINȚARE SISTEM DE 

CANALIZARE ÎN LOCALITĂȚILE CHERSĂCOSU ȘI POGĂNEȘTI, COMUNA 

STĂNILEȘTI, JUDEȚUL VASLUI”. 

Întrucât nu există suplimentări de proiecte sau alte modificări, se trece la vot.  

Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva”  şi nici o „abţinere”, se aprobă ordinea de zi 

a ședinței.  
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Se trece la discutarea primului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării U.A.T. Comuna Stănilești, județul Vaslui, 

prin Consiliul Local al Comunei Stănilești, la constituirea teritoriului eligibil                                      

LEADER 2023-2027,  denumit “teritoriul  Moldo-Prut , judetul Vaslui 2023-2027”  ce va fi 

acoperit de parteneriatul cu denumirea  “GAL Moldo-Prut,  judetul Vaslui  2023-2027 “ în 

vederea pregatirii, depunerii si implementarii  Strategiei de Dezvoltare Locala  pentru 

perioada 2023-2027 prin  accesarea submasurilor 19.1 si a celorlalte submasuri specifice  din 

PNS 2023-2027 si POIDS 2023-2027 prin aplicarea mecanismului multi-fond, cu componentă 

FSE+.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare la proiectul de hotărâre și 

proiectului de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor:  Comuna Stănilești este, de mai mulți ani, membră în asociația 

GAL Moldo Prut. Parteneriatele sunt implementate pentru a dezvolta programe cu finanțare 

europeană. În calitate de membri, se propune asocierea la o nouă perioadă de finanțare, 2023-2027. 

Dacă aveți întrebări. Dacă nu, supunem la vot.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot: Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea participării U.A.T. Comuna 

Stănilești, județul Vaslui, prin Consiliul Local al Comunei Stănilești, la constituirea 

teritoriului eligibil LEADER 2023-2027,  denumit “teritoriul  Moldo-Prut , judetul Vaslui 

2023-2027”  ce va fi acoperit de parteneriatul cu denumirea  “GAL Moldo-Prut,  judetul 

Vaslui  2023-2027 “ în vederea pregatirii, depunerii si implementarii  Strategiei de 

Dezvoltare Locala  pentru perioada 2023-2027 prin  accesarea submasurilor 19.1 si a 

celorlalte submasuri specifice  din PNS 2023-2027 si POIDS 2023-2027 prin aplicarea 

mecanismului multi-fond, cu componentă FSE+, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței:  

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare pentru 

realizarea proiectului „Dotarea cu microbuze electrice a unităților școlare din mediul rural, 

județul Vaslui”.  

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare la proiectul de hotărâre și 

proiectului de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Microbuzele școlare electrice sunt foarte scumpe. Din această 

cauză, încercăm să le achiziționăm prin intermediul altor programe. Prin proiectul de hotărâre 

inițiat, suntem de acord ca, Consiliul Județean Vaslui să depună cererea de finanțare și în numele 

U.A.T.-ului nostrum. Sunyt mai multe commune care vor beneficia de acest program. Noi suntem 

una dintre ele. Pentru a putea fi însă eligibili, trebuie să ne asumăm anumite obligații și să 

îndeplinim anumite condiții, care sunt enumerate în proiectul de hotărâre. A fost făcut șu un 

punctaj, la nivel de județ, pentru această listă, pentru că microbuze vor primi doar 24 de commune, 

dintr-un total de 82. Noi suntem pe local 6. O condiție esențială era legată de stațiile de încărcare 

electrică. Dar aici, noi avem deja semnat un contract de finanțare semnat, care include 2 stații, la 

Pogănești și un proiect depus deja, la care s-au primit solicitări de clarificări, pe A.F.M., pentru 
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Stănilești. Deci, nu avem impedimente din acest punct de vedere. Dacă aveți întrebări 

suplimentare.  

 Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” şi 

nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unui protocol de colaborare 

pentru realizarea proiectului „Dotarea cu microbuze electrice a unităților școlare din mediul 

rural, județul Vaslui”, este aprobat.  

 Se trece la discutarea următorului proiect de hotărâre înscris pe ordinea de zi a ședinței: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate, documentaţiei                        

tehnico-economice si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii 

“ADUCȚIUNE APĂ ÎN LOCALITATEA CHERSĂCOSU ȘI ÎNFIINȚARE SISTEM DE 

CANALIZARE ÎN LOCALITĂȚILE CHERSĂCOSU ȘI POGĂNEȘTI, COMUNA 

STĂNILEȘTI, JUDEȚUL VASLUI”. 

Domnul primar Tofan Găbișor, dă citire referatului de aprobare la proiectul de hotărâre și 

proiectului de hotărâre și sumelor înscrise în proiectul de hotărâre. Se trece la discuții:  

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Dupăm cum știți, acest proiect este finanțat prin Programul Anghel 

Saligny, dar avem și noi o parte de cofinanțare, de la bugetul local. Am discutat despre proiect 

când a fost inițiat. Acum a fost finalizat Studiul de Fezabilitate, pe care îl puteți consulta în 

întregime, orind. Îl avem și acum, aici, îl puteți studia. Sperăm să demarăm lucrările cât mai repede.  

2. Dl. consilier local Zaharia Liviu: Dacă nu mai sunt alte discuții, eu sunt de acord cu proiectul. 

Votez pentru, dar mă scuzați, trebuie să plec.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Dacă nu mai aveți întrebări, sigur, supunem la vot.  

  Întrucât nu mai sunt întrebări, se trece la vot. Cu 13 voturi „pentru”, nici un vot „împotriva” 

şi nici o “abținere”, proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate, 

documentaţiei tehnico-economice si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 

investitii “ADUCȚIUNE APĂ ÎN LOCALITATEA CHERSĂCOSU ȘI ÎNFIINȚARE SISTEM 

DE CANALIZARE ÎN LOCALITĂȚILE CHERSĂCOSU ȘI POGĂNEȘTI, COMUNA 

STĂNILEȘTI, JUDEȚUL VASLUI”, este aprobat.  

  Domnul consilier Zaharia Liviu se retrage din sala de ședințe.  

Sunt finalizate dezbaterile privind proiectele înscrise pe ordinea de zi a ședinței.  

Se trece la discuții diverse: 

1. Dl. primar Tofan Găbișor: Vă mai rețin puțin atenția cu o propunere de proiect, pe care trebuie 

să o discutăm, pe viitor, în consiliul local. Vor fi disponibile fonduri pe P.N.N.R. pentru școli 

“verzi”, care au un consum redus de energie, chiar independente energetic. Aveam o propunere 

referitoare la căminul vechi. Am discutat și cu doamna director și trebuie să luăm o decizie, putem 

face un corp de școală nou, fie reabilitat, fie de la zero, deci dărâmat și construit din nou. Pe viitor 

este posibil să mai dispară din clasele de elevi de la Pogănești și să fim nevoiți să îi aducem la 

Stănilești. Deci trebuie să luaăm asta în calzul, că va fi nevoie de clase.  

2. Dl. viceprimar Tofan Costică: Nu văd eficiența la comasarea școlilor. Tot s-au comasat școli 

din sate în care aveam clădiri noi. Mai mult cheltuim cu naveta și cu copii mutați dintr-o parte în 

alta. Ar fi mai eficient să comasăm fără să mai fim nevoiți să construim alte școli: Budu Cantemir 
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și Bogdana Voloseni comasate la Stănilești, Chersăcosu și Gura Văii la Pogănești. Și nu mai 

suntem nevoiți să construim de la zero.  

3. Dl. primar Tofan Găbișor: Tocmai, trebuie să discutăm și vom lua o decizie în acest sens. 

Astăzi aștept un expert în construcții și un consultant, ca să putem avea și o părere referitoare la 

clădire. Dar știți problema la noi, trebuie să fie totul discutat în prealabil și consemnat în procesul 

verbal, altfel, după, avem reclamații. Cum am fost reclamați și pentru clădirea de peste drum, de 

lângă Sala Polivalentă, deși am discutat de mai multe ori în consiliul local și despre achiziționare 

și despre destinație – unii dintre dumneavoastră chiar ați venit cu propuneri în acest sens. Referitor 

șa reclamații, am fost reclamați inclusiv pentru faptul că igienizăm Prutețul. Am fost reclamați la 

A.N.I.F., deși și despre asta am discutat în consiliul local și avem inclusive acordul scris al celor 

de la A.N.I.F., care nu au bani la buget pentru astfel de lucări, iar cetățenii care locuiesc în preajmă 

au de suferit dacă nu luăm măsuri.  

Fiind finalizate discutiile cu privire la problemele inscrise pe ordinea de zi a şedinţei 

extraordinare a Consiliului Local al comunei Stanilesti, judeţul Vaslui, din data de 26.05.2023,  se 

declară şedinţa încheiată. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul Proces-Verbal. 

 

 

 

          PRESEDINTE DE SEDINTA,                                                                                                           

               CONSILIER LOCAL,             Secretar general al comunei Stănileşti, 

                CHIRIȚOIU VIOREL                  BURCIOAGĂ MIHAELA  

 

  

 

 

 


